
  

 

                                          

 

Dagsorden for sammenlægningsbestyrelsen for 

 Sletten Skole og Kystskolen 
 

Møde 2 23/24 

 

Mødedato: 27. 9. 2023 

Mødested: Afd. Nordvest - Horsebækvej 25, 5450 Otterup 

Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 

Afbud:  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

2. Meddelelser fra: 

 Formandsskabet 

Deltagelse på ”Skole og forældres” Landsmøde 

 Ledelsen  
  Kulturarbejde og faglig udvikling 
  Orientering om forældrehenvendelse Krogsbølle.  
  Udpegning valgbestyrelse SB valg 2023 
  Skolemælk Skovløkken 
 De 4 matrikler 
 Andre 
 Elevråd 
 Forældrerådene 

 



Referat: 

De to formænd deltog sammen med skoleleder i møde omkring den nye tildelingsmodel. 

Der er iværksat en proces, hvor målet er at få skabt en fælles kultur, med variationer, for 
hele distrikt Sletten. Samtidig arbejdes der med at skabe et fælles fagligt udtryk, et arbejde 
frem mod at lave et sammenligneligt tilbud på alle 4 matrikler. 

Skovløkken undersøger selv, hvilke muligheder der er for at etablere skolemælk til dem der 
ønsker det. 

Vi oplever en stigende søgning til udskolingen i Otterup fra Realskolen. 

Ønske fra eleverne i Otterup om kantineordning, spørgsmål fra eleverne i Otterup om 
”telefon-reglen” og ”10-minuttersreglen”. Skolebestyrelsen foreslår, at der undersøges 
hvilke muligheder der er for at etablere en mulighed for at købe mad, eks. rette 
henvendelse til ”Food –truck” der holder ved Odinsbroen om morgenen. 
Skolebestyrelsen prioriterer at gennemarbejde princippet om mobiltelefoner i skoletiden. 
Fra Krogsbølle er der et ønske om overdækket cykel – og knallertparkering. 

Medarbejderne(lærerne) føler sig i stor grad inddraget i kulturarbejdet. 

Der er ikke forældreråd i Krogsbølle på samme måde som der er på Skovløkken og 
Nordvest. 

Forældrerådet fra Skovløkken arbejder på at skaffe penge fra forskellige fonde eller sociale 
arrangementer til eks. legeplads eller lign. Forældrerådet er en selvstændig forening som 
skolen ikke er blandet ind i. 

Samme gælder for Nordvest. 

 

 

3.  Indstilling til ønsket navn for de 4 matrikler og distriktet 

Indstilling: Det besluttes, at bestyrelsen indsender følgende indstilling: 

 Der er indstilles, at distriktet kommer til at hedde Sletten Skole 

 Der indstilles at matriklerne fra gl. distrikt bevare navn og sidste matrikel betegnes: Sletten skole 

afd. Krogsbølle.  

Sagens baggrund:  

Bestyrelsen skal sammen med MED indstille hvad det nye distrikt skal hedde. Der skal sendes en 
samlet indstilling fra skoledistrikt og dagtilbudsdistriktet. Herefter vil Børne-Ungeudvalget tage 
stilling til punktet.  

Referat: 
Der skal laves en fælles indstilling sammen med Dagtilbud Sletten (MED udvalg og 
forældrebestyrelse) Forventningen er, at der er enighed i valget af navn ved dagtilbud. 
Skolebestyrelsen vedtager indstillingen. 



4.  Økonomi 

Indstilling: Bestyrelsen orienteres om det samlede distrikts økonomi.  

Sagens baggrund:  

På nuværende tidspunkt kan der gives en retvisende budget gennemgang for 2023. Når vi når til 
budget 2024 vil bestyrelsen få en gennemgang på distrikts og matrikel niveau (Se bilag) 

Samt der gives et overblik over forbrug på specialindsatser. (Se bilag) 

Referat: 

Der er en forventning om, at distriktet går ud af 2023 med et mindre overskud. Vi forventer at 
bruge en del af dette overskud på at opgradere bl.a. IT udstyr. Vi gemmer en reserve. Hvis det 
viser sig at overskuddet er større end forventet tager vi stilling til, hvad vi gør i den situation. 
Der er et forslag fra bestyrelsen om, at der bliver kigget på mulighederne for at forny inventar. 
Punktet tages op på næste møde. 

Der gennemgås hvilke personaler der leverer det, der kan betegnes som specialindsatser. 

Det er ledelsens forventning, at den i budgettet afsatte mertildeling på 9,9 mill. til 
skole/dagtilbudsområdet, vil give en mærkbar forbedring i de 4 skoledistrikter. 
Ledelsen er opmærksom på, om skolen får tildelt de korrekte midler i forhold til de beregninger 
der ligger til grund for tildelingsmodellen. 

Samtale om, hvordan der prioriteres i forhold til at holde elever med udfordringer i eget system i 
stedet for at visitere eleven ud af kommunen.  
Skoleledelsen orienterer om brugen af vikarer. 

 

5. Princip ”Lejrskole” og ”Skole/hjem samarbejde” ” Ordblindhed”” 

 

Indstilling:  Der arbejdes med at udarbejde de to principper.    

 

Sagens kerne:  

På sidste møde blev det aftalt, at der afholdes ”princip-workshops” på mødet, hvor bestyrelsen 
arbejder med at sammenskrive de eksisterende principper fra de to distrikter. 

Som forberedelse skal alle have overvejet hvilket princip man ønsker at arbejde med under 
gruppearbejdet. 

 

Referat: Udsættes til næste møde 

 



6.  Årshjul 

Indstilling:  

Mia fremlægger udkast til årshjul 

Sagens baggrund:  

Referat: Udsættes til næste møde 

 

7. Kommende punkter 

 

Referat: 

 

 

8. EVT. 

Bestyrelsen opdateres på skolens hjemmeside. 

Hvilke muligheder har eleverne i udskolingen på sletten for at forlade skolen i pauserne? (Både 
Krogsbølle og Otterup) 
 
Indetemperatur? 

Hygiejne 

Referat: 

Skolebestyrelsen er opdateret på hjemmesiden 

Udskoling i Otterup må ”gå i byen” mandag, onsdag (9.) fredag (8.) 

Udskoling Krogsbølle: Elever fra 9. årgang må bevæge sig til Brugsen i Bårdesø, hvis der er aftale 
med deres forældre. 

Skoleledelsen har ikke hørt andet omkring temperatur, end at der skal holdes almindelig 
temperatur og ikke temperatursænkes til 19 grader. 

En opfordring til, at skolen ”genopdager” de gode vaner i forhold til håndhygiejne, sprit m.m. 

 

 

9. Godkendelse af referat 

Referatet godkendt. 

10. Lukkede punkter vedr. personalesager. 


